
Driveplikt - Oppfølging av regelverket

Kommune:

Kontaktperson:

Har kommunen fått oversikt over landbrukseigedomar som ikkje er i
drift?

Er kommunen komme i gang med å velje ut eigedomane de vi
kontakte om mulig manglande drift?

Korleis tar de kontakt med eigarane?

Korleis følgjer de konkret opp eigarar med jordbruksareal som ikkje
er i drift?

Får kommunen inn jordleigeavtaler?

Har de praksis på å godkjenne leigeavtaler?



Er aktive gardbrukarar interessert i arbeidet de gjer for å følgje opp
driveplikta og krav om skriftleg avtale på leigejord?

Kjenner kommunepolitikarane til i arbeidet de gjer for å følgje opp
regelverket som gjeld driveplikt ?

Anna de vil melde tilbake til oss:
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